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V sobotu 22.8. se v Plzni uskutečnilo 4. kolo první ligy skupiny A. Náš tým se zúčastnil téměř v
plné síle a chtěl zaútočit na třetí místo konečného pořadí....

  

Jak vše dopadlo hodností vedoucí družstva Ivan Hubáček....

  

  

22. 8. proběhlo na domácí půdě 4. kolo I. ligy žen. Toto kolo je vždy specifické, neboť v době
dovolených a školních prázdnin je příprava a přítomnost závodnic vždy velkou neznámou. A to
vlastních i soupeřek. Nasazení do disciplín je pak samozřejmě komplikovanější.

  

Po 3. kole jsme „přezimovali“ na průběžném 4. místě a na posun o příčku výše bylo potřeba
porazit družstvo Spartaku Praha 4 o 13 bodů, což se jevilo sice jako těžké, ale reálné.

  

I v tomto kole nám chybělo několik závodnic, ale naštěstí se uzdravily jiné, v předchozích kolech
nestartující a zacelily tak některé mezery v sestavě.

  

Ve velmi dobré formě se představila tradičně nejvíce bodující Martina Štychová, která vyhrála
obě sprinterské tratě a výsledný čas 11,94 na 100m je opravdu velmi kvalitní. Lví podíl měla i na
vítězství štafety 4X 100m A. Spokojenost určitě panovala i u závodnic, které si vytvořily osobní
rekordy: Lucka Pehaničová – 800m, Sára Čelišová – 100m (prvý start v lize a hned finále A) a
Kristýna Adlerová – 100m. Kristýně jen trochu pokazilo radost špatné nasazení v rozběhu, které
ji připravilo o  finále A, ačkoliv dosáhla pátého času v rozbězích.

  

V průběhu závodu jsme se drželi stále na druhé příčce a na dotírající Spartak si stále udržovali
potřebný náskok. Poněkud jsem ale znervózněl ve chvíli, kdy nám byla diskvalifikována štafeta
4x 100m B ze třetího místa. Tady mohla ztráta 8 bodů být velmi citelná. Štěstí ale tentokrát stálo
při nás a udrželi jsme odstup 14 bodů. Navíc se mezi nás a Spartak vtlačila v samém závěru
ještě jiná dvě družstva a tím bylo pojištěno celkové 3. Místo v ročníku 2015.
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S druhým místem v kole a celkovým třetím jsem jako vedoucí družstva velmi spokojen. Vítězství
obhájila Slávie Praha, která byla suverénní, a přiznejme si, že v této chvíli nad naše síly. Nám
se ale podařilo porazit některá velmi silná družstva, která byla těžkým a důstojným soupeřem.

  

Zajímavé v tomto ročníku bylo, že kromě stabilních a dlouhodobě platných závodnic jako jsou
Petra Šmákalová, či Petra Fairaislová zasáhly úspěšně do soutěže i mladé závodnice (ještě
žákyně) Anička Suráková, Sára Čelišová a Linda Suchá. Mezi prvně jmenovanou skupinou a
tou druhou bylo až 23 let věkového rozdílu, takže jedny již závodily ligu a druhé ještě nebyly na
světě.

  

Na závěr mi zbývá jen vyjádřit přání, aby příští ročník byl alespoň tak úspěšný, jako ten letošní.

  

Mgr. Ivan Hubáček – vedoucí družstva.

  

Zpravodaj z posledního kola a konečná tabulka ZDE
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http://pkas.cz/soubor/zzenysokol2015.doc

